

# Styremøte 2024/08/29

---



Utvalg: **Styret Tromsø Ishockeyklubb -TIHK**

Dato: **Torsdag 29.08.24**

Sted: **Ishallen – 2.etg**

---

**Tilstede:**

1. Arild Hausberg (leder)
2. Kjersti Lillevoll (nestleder og referent)
3. Vidar Tyldum
4. Andre Bøen Eriksen
5. Marielle Pettersen
6. Jeanette Welfler
7. Kamilla Myrvoll
8. Daniel Lorentzen

**Forfall:**

**Daglig leder:** Carite Fønnebø  
**Sportssjef:** Jimmy Komulainen og ungdomsansvarlig Lars-Erik (til deler av møtet)

-----

1. Godkjenning av innkalling og saksliste:

Vedtak: Godkjent.

2. Godkjenning av protokoll fra sist møte 23.mai-24

Innstilling: Referat som mangler legges på felles disk til gjennomsyn i 2 dg, deretter legges det på hjemmesiden (alle 4 referat fra i vår). Ansvar Vidar (hjemmesiden). Referat fra møte 5 pr 23.mai innstilles som: Godkjent

### 3. Rapport fra utvalgene:

#### Økonomi/adm:

Gratis leie av hall fra kommunen fom 1.jan neste år. Besparelse ca 350-400'kr pr år. Ref sak i Nordlys 27.aug. Bruk av besparelsen diskuteres i styret.

#### Drift:

Ikke deltakelse på frivillighetens dag i år. Tildeles ett lag i god tid neste år.

Lagene må ta ansvar for å rydde etter seg

Plastis - trenger lagerplass. Carite undersøker muligheter.

Bambusa - Forespørsel om å fornye avtale med to år med en dugnad en gang per halvår. Innstilling: Avtalen med Bambusa fornyes. Godkjent.

#### Sport:

Sportsutvalget v/Jimmy og Lars-Erik informerer:

Status ved inngang til sommer og grunntrening

Spillere som sluttet siden i vår, nye spillere

Jobbing og oppfølging i sommer

Status nå sist i august, alle lag, planer og spillerstaller

Sportsplan, hvordan den er sydd sammen med hovedspor? (hvit og blå tråd)

Overordnet strategi frem til vår-25, hvordan organiserer sport sin oppfølging av alle lag og spillere, trenere, foreldre, klubb?

#### Rekrutt:

Hockeyskolen starter 10.sept. Info sendes ut til skoler og barnehager.

#### Dommer:

Dommerkurs første helg i oktober. Klubbdommerkurs obligatorisk for U13 og U15. Carite lager arrangement i Spond.

#### Anlegg:

Arild informerer om status for ishallprosjektet.

#### Sponsor:

Ikke noe nytt p.t.

4. En gjennomgang og presisering, evt justering?, av roller /ansvar etter konstituering.

Styret drøfter organisering og oppgaver i utvalgene.

5. Bruk av styrets Messenger-chat mellom styremøtene.

Styret drøfter hensiktsmessig bruk av styre-chat til mindre, løpende drøftinger.

6. Tilbud om nytt pc-hjelpesystem for styrets drift – Orgbrain

Styret diskuterer evt nytte av systemet vs det vi bruker i dag. Behovet er dekt med det vi har i dag.

7. Eventuelt

Innspill fra daglig leder om ønsket og nødvendig tiltak, utstyr og kompetanseheving. Til styrets orientering og drøfting.